

當下,我們都是街道上的人。街道上的人將以不同形態呈現。我們誠邀大家來互動交流!

Street people are transformed in different forms. We cordially invite you all to the exhibition. We are always the street people!



愛不同藝術主辦《我們都是街道上的人—互動計劃》,邀請到鄧凝姿博士 Stella 與愛不同藝術學院課

程(三年)學生分享及交流她的藝術創作項目,並作展覽將創作延伸至社區。

i-dArt presents "We are street people – an interactive project". We have invited Dr. Tang Ying-chi, Stella to share and exchange her art project with students from Art Courses (3-year), i-dArt Institute, and to further extend it to the community in the coming exhibition.



在鄧凝姿博士 (Stella)的藝術項目裡,一個個街道上的人,既陌生又熟識。撇除了背景,畫布上更富想象空間。

In this art project of Dr. Tang Ying-Chi, Stella, each of these people is a stranger and an acquaintance.



展期 exhibition period | 8 / 11 / 2014 - 5 / 1 / 2015

開幕 opening | 8 / 11 · 3:30-5:30pm

*屆時會有表演藝術 *There will be a performance during the opening.



地點 venue| 愛不同藝術 i-dArt

香港堅尼地城域多利道1號百年大樓第二座地下1號鋪

(西環邨旁)

Shop 1, G/F Block 2, Centenary Mansion, 1 Victoria Road, Kennedy Town, HK (next to Sai Wan Estate) http://goo.gl/MQoI8k

展覽時間 Opening hours 星期二至五 (Tue - Fri) 11:30-19:00; 六、日(Sat - Sun) 13:00-19:00

電話 Tel 34826163

電郵 Email i-dArt@tungwah.org.hk